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1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering, heet eenieder van harte welkom op de 19e alge-
mene ledenvergadering van Vereniging FBS en excuseert Han den Hartog, die helaas 
niet aanwezig kan zijn. De heer Van Eck dankt Velux Nederland b.v. in de persoon van 
Marcel Vreeken voor de gastvrijheid. Drie vrijwilligers in de persoon van de heer Duffels 
van VBI, de heer Boonhof van Monier en de heer Verhijde van Forbo Eurocol bieden 
aan, de toekomstige ALV’s bij hen te houden. 
 
2. Vaststellen agenda 
De agenda wordt vastgesteld en goedgekeurd. 
 
3. Verslag vorige Algemene Ledenvergadering 
Het verslag van de 19e algemene ledenvergadering d.d. 3 november 2009 wordt 
goedgekeurd. 
 
4. Mededelingen en ingekomen stukken 
Bij het secretariaat is één opzegging voor het lidmaatschap binnengekomen. Alcoa 
Architectuursystemen zal per 01-01-2011 geen lid meer zijn van Vereniging FBS. Reden 
hiervoor is geen belang meer ziet in het lidmaatschap. 
 
5. Samenstelling en vacatures bestuur 
Vanuit het bestaande bestuur zijn er geen wijzigingen in de samenstelling. Er is nog 
steeds één vacature beschikbaar. Volgens de statuten behoort de samenstelling van 
het bestuur uit 5 personen te bestaan. Wederom wordt aan de leden gevraagd, zichzelf 
voor te dragen als bestuurslid. 
 
6. Financiën 2009, prognose 2010 en begroting 2011. 
De heer Van Eck presenteert namens de penningmeester als eerste de balans per 31 
december 2009.  
Deze balans wordt goedgekeurd. 
Daarna wordt de resultatenrekening 2009 en de begrotingen 2010 en 2011 besproken. 
De heer Verhijde merkt op, dat de begrote kosten van  €64.000,00 (bedrag dat wordt 
begroot voor 2010 en 2011) ten behoeve van Ledenwerving erg hoog zijn t.o.v. de ver-
wachte 2 extra leden. 
De heer Van Eck licht toe, dat dit in een breder perspectief gezien moet worden. Dit 
betreft niet alleen ledenverwerving, maar in dit bedrag zit ook een stuk belangenbehar-
tiging en promotionele activiteiten.  
De heer Van Hezik verzoekt de post Ledenwerving te splitsen in promotie en ledenwer-
ving. 
De heer Brouwers merkt op, dat het resultaat boekjaar in de begroting voor 2011 niet 
juist is. 
Er zal een nieuwe begroting worden gemaakt en zodra deze gereed is, worden toege-
stuurd aan de leden. 
 
7. Acties in 2010 en plannen voor 2011. 
De heer Van Eck informeert over de recente ontwikkelingen omtrent samenwerkings-
verbanden met: 
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 Bouwkennis: Er is een overeenkomst gesloten met Bouwkennis. Leden van Vere-
niging FBS krijgen gratis een 3-tal abonnementen op de ‘Bouwkennis Update’. 
Het ledenvoordeel bedraagt jaarlijks € 300,00 per jaar. 

 SBR: Vereniging FBS is in overleg met SBR voor de organisatie van de regiodagen. 
Het plan is de FBS regiodagen te koppelen aan bijeenkomsten en ‘Bouwlokalen’ 
van SBR. 

 NNI: Vereniging FBS streeft naar een samenwerkingsverband met NNI om hier-
mee voor haar leden aantrekkelijke voorwaarden en werkbare normen te be-
werkstelligen. 

 BNB: Vereniging FBS is in gesprek met BNB. Er wordt gekeken, welke mogelijkhe-
den er zijn tot samenwerking, ter bevordering van de bestekteksten van FBS le-
den. 

 
De heer Van Eck loopt de actiepunten, voortgekomen uit de ALV van 2009 door: 

 Nieuw geluid/nieuwe look: 
De website van Vereniging FBS is vernieuwd, echter de inhoud moet nog up-to-
date gemaakt worden. Mevrouw Leunissen merkt op, dat bijvoorbeeld de button 
‘Nieuws’ nog leeg is. Hier zou het passend zijn een wervingstekst t.b.v. de voorde-
len van een lidmaatschap van Vereniging FBS te vermelden. Ook het verslag van 
de ALV zou hier vermeld kunnen worden. 
Mevrouw Koltunska oppert het idee, vanuit de leden een soort van commissie te 
vormen met het uitgangspunt ideeën te verzamelen om de inhoud van de site 
aantrekkelijker te maken. 
Mevrouw Leunissen, de heer Boonhof, de heer Vreeken en mevrouw Koltunska 
melden zich aan voor deze commissie. Het secretariaat zal met allen contact 
opnemen om deze commissie inhoud te geven. 

 Mail & Belactie: 
Er zijn een kleine 800 bedrijven benaderd voor een lidmaatschap van Vereniging 
FBS. Er wordt nog gesprek gevoerd met ca. 15 partijen die interesse hebben, 
maar meer informatie nodig hebben, voordat zij overgaan in een lidmaatschap. 
Belangenbehartiging is een abstract begrip. Wat de huidige leden, maar ook de 
nieuwe leden nodig hebben is duidelijkheid in bestekserviceland. Zichtbaarheid 
van de site is niet genoeg. Een voorbeeld voor de vereiste duidelijkheid is de ver-
deeldheid binnen de 2 websites: www.bestekservices.nl en 
www.nationalebesteksite.nl. 

 
De heer Van Hezik licht toe, dat de site www.bestekservices.nl is ontstaan, uit de wens 
van Stichting STABU een alternatief voor de voorheen verstrekte DVD’s op internet te 
geven. Hiervoor is St. STABU in gesprek gegaan met Zeeboer. 
In de toekomst wil Stichting STABU zich gaan inzetten een poging te wagen de twee 
partijen die zijn ontstaan, bij elkaar te brengen en hiermee de vindbaarheid te optimali-
seren. De heer Van Eck benadrukt nogmaals de belangenbehartiging Vereniging FBS 
t.a.v. van haar leden en de wens van vindbaarheid op één algemene website. 
 
De heer Verhijde meent dat Vereniging FBS een actievere rol moet spelen in de werking 
van de bestekservices. Ook is duidelijkheid gewenst in het verschil tussen FBS en FPS.  
Vereniging FBS zal hun leden moeten helpen bij het verkrijgen van deze duidelijkheid. 
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De heer Olthuis stelt voor bij Stichting STABU zogenoemde gebruikersdagen te organise-
ren. De nadruk van de inhoud van deze gebruikersdagen zal dan onder meer bestaan 
uit toelichting van de werking van bestekservices. De heer Van Hezik gaat akkoord, mits 
het bestuur van Vereniging FBS het programma maakt. Dit om de neutraliteit van Stich-
ting STABU te behouden. 
Mevrouw Koltunska merkt op, dat deze gebruikersdagen beter georganiseerd kunnen 
worden door Vereniging FBS. De heer Van Eck zegt toe graag de neutraliteit te waar-
borgen en de dagen als Vereniging te organiseren.  
De heer Verhijde merkt nog op, dat de aanwezigheid van de betrokken softwarehouses 
en Stichting STABU bij deze gebruikersdagen gewenst is om de samenhang tussen de 
partijen en de algemene strekking te benadrukken. 
Mevrouw Leunissen wil graag aansluiten bij de organisatie en inhoud van deze gebrui-
kersdagen. 
De heer Olthuis zal contact opnemen met mevrouw Leunissen. 
 
De heer Boonhof merkt op, nadat hij benadrukt heeft, dat de leden zelf verantwoorde-
lijk zijn voor het doorgeven van de beschikbare informatie omtrent Vereniging FBS bin-
nen hun bedrijf, dat promotionele acties van Vereniging FBS vooral gericht moet zijn op 
de gebruikers. 
De heer Van Brussel vraagt of iemand weet, waar bestekschrijvers hun informatie van-
daan halen. Heeft Stichting STABU deze cijfers niet? De heer Van Hezik vertelt, dat Stich-
ting STABU steekproefsgewijs metingen doet. Voor STABU is alleen de kwaliteit relevant. 
De heer Van Eck geeft de suggestie als vereniging geld te investeren in het laten onder-
zoeken waar bestekschrijvers daadwerkelijk hun bestekinformatie vandaan halen en 
vraagt aan de leden toestemming Bouwkennis opdracht te geven, dit onderzoek te 
laten uitvoeren. 
De heer Boonhof stelt voor vanuit de leden een commissie te vormen die de vragenlijst 
t.b.v. dit onderzoek samen gaan stellen. Mevrouw Voskuilen, de heer Verhijde, mevrouw 
Leunissen en de heer Boonhof melden zich aan samen deze commissie te gaan vor-
men. 
De heer Van Hezik merkt nog op, binnen de ledensamenstelling te vragen, wie dit on-
derzoek reeds heeft laten doen, zodat deze cijfers mede gebruikt kunnen worden. 
 
Promotie van www.bestekservices.nl: 
Vereniging FBS heeft van Zeeboer een verzoek gekregen om een bijdrage voor de 
promotie van de site. De vereniging is hier niet op tegen omdat verwacht wordt dat 
promotie het gebruik zal bevorderen, echter wordt wel de kanttekening geplaatst, dat 
ook de andere partijen (SDU, Twee Snoeken) de mogelijkheid krijgen zo’n verzoek bij 
Vereniging FBS neer te leggen. 
De heer Verhijde merkt op, dat de SDU daadkrachtig genoeg is, zelf de financiële zijde 
van de promotie van www.nationalebesteksite.nl te dragen! 
 
De heer Van Hezik benadrukt nogmaals, dat het doel van Stichting STABU is te investe-
ren in één website. Binnen www.bestekservices.nl  zal niet alleen nadruk gelegd worden 
op de bestekschrijvers als doelgroep, maar ook op aannemers en andere belangheb-
benden. De heer Van Hezik schat het aantal bezoekers op ca. 1.000. 
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De heer Vreeken vertelt, dat vanuit het bestuur van Vereniging FBS een bezoek is ge-
bracht aan de Dart Marketing Meeting van Twee Snoeken. De inhoud van deze mee-
ting was de Digitale Bouw Bibliotheek. Voor het aanleggen van deze bibliotheek wordt 
30 miljoen euro geïnvesteerd. Er wordt 2 miljoen euro uitgetrokken voor marke-
ting/promotie van www.nationalebesteksite.nl. 
De heer Duffels raadt eenieder aan zich in deze materie te verdiepen, zich niet te scep-
tisch op te stellen en de bouw van deze Digitale Bouw Bibliotheek, die wordt uitgevoerd 
door KPN/Getronics, te zien als een kans. Deze ontwikkeling is dan ook een reden als 
vereniging zich niet te richten op de promotie van één website! 
 
8. Presentatie ICN Solutions b.v. 
De heer Ariëns geeft een presentatie rondom BIM en Revit-3b. 
Op 22 november staat het BIM Congres gepland. Dit congres is gericht op de gebruiker. 
 
De heer Boonhof vraagt tijdens de presentatie, waar ICN Solutions hun informatie van-
daan haalt. 
Deze komt van Stichting STABU en betreft de FPS gegevens. Het bezwaar wat naar vo-
ren komt is de  vrij hoge kosten die de fabrikanten moeten betalen per product. ICN 
Solutions staat open voor koppeling rechtstreeks met de fabrikanten.  
De heer Ariëns merkt op, dat ICN Solutions openstaat voor samenwerking met Vereni-
ging FBS en bereid is een evenement rondom BIM te organiseren t.b.v. FBS leden.  
 
 
8. Afspraken en sluiting 
De heer Van Eijk spreekt de wens uit, dat Vereniging FBS instemt in een samenwerking 
met ICN Solutions inzake BIM. 
 
De heer Van Eck sluit de vergadering af en blikt terug met een tevreden gevoel. De op-
komst is hoger geweest, er zijn suggesties gegeven en actieve discussies gehouden. 
Hij bedankt namens het bestuur de aanwezigen voor hun komst en ziet uit naar een 
constructief jaar. 


